
           Д Е К Л А Р А Ц И Я 
 
 
 Ние, общинските съветници от Община Шумен, изразяваме 
тревогата на шуменци и всички граждани от Северна България от 
очертаващото поредно спиране на строителството на Автомагистрала 
„Хемус“. За изминалите почти 50 години от началото на строителството 
на магистралата под различни предлози работата е спирана или 
забавяна. Съществената част от магистралата - между Ябланица и пътен 
възел Белокопитово от 250 км не е построена. Изразяваме солидарност с 
исканията за строителство на други пътища в Северна България, но при 
ясен приоритет на АМ „Хемус“. 
 За нас, въвеждането в експлоатация на АМ „Хемус“ е безусловен 
национален приоритет! Това е главното средство за преодоляване на 
икономическия дисбаланс в развитието на севера и юга на страната. 
Въвеждането на автомагистралата ще има незабавно положително 
отражение в доходите и ще подобри качеството на живота на живущите 
в региона. 
 Настояваме за ясна позиция и отговор на правителството и АПИ: 
всеки от ЛОТ-овете на каква фаза по Закона за обществените поръчки е 
в момента; има ли открито финансиране от Бюджет 2018 г.; какви са 
разчетите за завършване на строителството? 
 Призоваваме всички общини от Северна България да подкрепят 
тази декларация на Общински съвет - Шумен и изразяваме готовността 
си за общи действия в защита на Автомагистрала „Хемус“! 
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